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Abstract (en)
[origin: US2018120060A1] The invention concerns a rifle scope (1) with a housing (10), in which optical lenses (20, 21, 22, 23) are arranged along
an optical path (OP), and with an adjusting wheel (11) for adjusting a function, wherein the adjusting wheel (11) is mounted so as to turn relative to
the housing (10) about an axis of rotation (A), and wherein the adjusting wheel (11) has a first coupling means (13), on which an adjusting aid (30)
which projects relative to the axis of rotation (A) radially about the outer circumference (12) of the adjusting wheel (11) is releasably secured to a
second coupling means (31).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Zielfernrohr (1) mit einem Gehäuse (10), in dem entlang eines optischen Pfades (OP) optische Linsen (20, 21, 22, 23)
angeordnet sind, und mit einem Verstellrad (11) zum Verstellen einer Funktion, wobei das Verstellrad (11) relativ zum Gehäuse (10) um eine
Drehachse (A) drehbar gelagert ist, und wobei das Verstellrad (11) ein erstes Koppelmittel (13) aufweist, an dem eine Verstellhilfe (30), die relativ
zur Drehachse (A) radial über den Außenumfang (12) des Verstellrads (11) hinaussteht, mit einem zweiten Koppelmittel (31) lösbar fixiert ist.
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